

Date: September 22, 2025

التاريخ: 22 سبتمبر 2025

To: Boursa Kuwait Company KPSC

السادة/ شركة بورصة الكويت
 المحترمين،،،
 تحية طيبة وبعد،،،

Sub: Disclosure of material information related to an Associate Company

الموضوع: إفصاح بشأن معلومة جوهرية تتعلق بشركة زميلة

In compliance with the Law No 7 of 2010 and according to Module (10) from the executive regulation regarding the Disclosure and Transparency. Below the disclosure of Material Information Appendix.

إلتزاما منا بأحكام القانون رقم 7 لسنة 2010، ووفقا لما جاء بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نرفق أدناه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Date	September 22, 2025	22 سبتمبر 2025	التاريخ
Name of the Listed Company	National Real Estate Company KPSC	الشركة الوطنية العقارية ش.م.ك.ع	اسم الشركة المدرجة
Material Information	On September 21, 2025, an associate company ("Agility Public Warehousing Company KSCP") disclosed material information regarding the handover of certain sites to the Public Authority for Industry.	قامت إحدى الشركات الزميلة ("شركة أجيليتي للمخازن العمومية ش.م.ك.ع") بتاريخ 21 سبتمبر 2025 بالإفصاح عن معلومة جوهرية بخصوص تسليم بعض المواقع للهيئة العامة للصناعة.	المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	We cannot currently assess the impact of handing over the sites on the company's financial statements until the associate company discloses the impact on its financial statements.	لا نستطيع أن نتوقع في الوقت الحالي مدى تأثير تسليم هذه المواقع على البيانات المالية للشركة إلا بعد قيام الشركة الزميلة بالإفصاح عن الأثر على بياناتها المالية.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فيصل جميل سلطان العيسى - Faisal Jamil Sultan Al Essa

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - Vice Chairmane & CEO